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Møtereferat 

11.05.2021 

Tidspunkt 

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl.18.00 den 11.05.2021 på Teams nettmøte. 

Til stede 

Erling Brekke, Tor Dalevold, Torbjørn Erntzen, Ove Corneliussen, Lillian Holden, 

Thomas Gundersen, Grethe Sandsmark og Sverre Hamre (kom etter hvert) 

Ikke til stede 

Kåre Peder Rasmushaugen 

 

Godkjenning av innkalling 

Ingen kommentarer til innkalling. Sakslisten er: 1. Nye styremedlemmer, 2. Åpning 

av skytebaner, 3. Jaktsøknader/frister/info, 4. Dugnadsplan vår/sommer, 5. eventuelt. 

 

Sak 12/21 Nye styremedlemmer 

- Velkommen til alle nye i styret. Lillian Holden som nestleder, Thomas 

Gundersen som styremedlem og leder hytteutvalget, Grethe Sandsmark 

varamedlem og leder kvinnegruppa. 

- Ingen innvendinger kom til utsendt info og valg fra styret. 

Sak 13/21 Åpning av skytebaner 

- Haglegruppa: tilbakemeldinger tilsier at det vil bli mandager og torsdager med 

skyting på banen. Sporting på mandag og trapp på torsdag 18.00 – 21.00. Det 

skal gjennomføres ett møte med deltagere i gruppa så snart som mulig.  

- Rovviltlaget ønsker å få egen fast dag på skytebanen. Forslag fra leder hagle er 

at dette kan være parallelt med de på mandager 18.00 -21.00. 

- Fallviltgruppa ønsker tider, men kan også skyte innenfor ordinær riflesyting. 

Dette ordner Thorbjørn med. 

- Riflegruppa ønsker å få tirsdag og onsdag 18.00 til 21.00 til rifleskyting og 

gjelder kun for oppskyting. All treningsskyting må utføres på egenhånd og det 

gis kun 2 forsøk per oppskyting per kveld pga. DN sin godkjenning i 

forbindelse med smittevern og retningslinjer for dette. Eksakt dato for åpning 

vil vi komme tilbake til. 
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Sak 14/21 Jaktsøknader/frister/info 

- Gruppa består av Leder Jakt, Leder Nes JFF og kasserer eller Sekretær 

(avhengig av tilgjengelig) 

- Det har kommet inn en del spørsmål om jakten i år, samt noen søknader.  

- Det har ikke kommet noe info om storviltjakten fra hverken kommunen eller 

grunneierlaget. Vi vet enda ikke noe om kvotene. 

- Spørsmål om veslerommet blir tilgjengelig første uka i jakten, dette 

organiserer leder for hytteutvalget. 

Sak 15/21 Dugnadsplan vår/sommer 

- Leder fiskegruppa: Veien til Rudsåsen er meget dårlig, og bør gjøres noe med. 

Det må være med noen å legge ut båten i Trytetjern, samt noen må være med å 

rydde på gapahuken på langevannstjern. 

- Leder hytteutvalget: Det må gjøres ferdig en del på Todalshytta. Bestille 

grusing til veien inn til Todalshytta, og gelenderet bør gjøres noe med. Det er 

også noe arbeid med den gamle skiftebua fra Trytetjern, som det foreslås å 

lage til en do på sikt. Avtalt befaring på Todalshytta kl. 18.00 for de som kan 

være med.  

- Vi må finne en ny materialforvalter som kan ta ansvaret for dette. 

- Leder hagle: dugnad på banen omfatter mest klipping og rydding av terreng. 

Sverre og Thorbjørn tar ansvar for å organisere dette. 

- Riflebanen har Tommy Haugen tatt ansvar for å få i gang. Dette har blitt satt i 

stand. Det skal også byttes noen pc’er og utstyr for elektronikken. Alle som 

skal benytte seg av dette skal fra i dag ha ny opplæring i bruk av dette utstyret 

av Tommy Haugen eller Thorbjørn Erntzen. 

- Alle setter opp en prioritetsliste over dugnadsoppgaver både langsiktige og 

kortsiktige, og sender dette til sekretær. 

Sak 16/21 Eventuelt 

- Kort presentasjon av de nye styremedlemmene ble gitt, og vi klappet de 

velkommen inn i styret. 

- Fiskegruppa: er låsen på bommen vår ved båtplassen og båthytta vår eller 

NMK Nesbyen motorklubb sin? Dette tar Erling ansvar for å ordne opp i og 

kontakter de som er i NMK Nesbyen motorklubb. Det er Nes JFF sitt ansvar 

med plassen og hytta, så dette må vi få ordnet opp i. Det må kjøpes inn litt 

utstyr til gruppa, nøkkelbokser, årer, m.m. Båten til NJFF skal plasseres ut, og 

vi må sjekke hvor vi kan plassere den etter utfordringer med flom. 

Fiskekortløsning er på plass, og Erling ordner med dette. Ingen fisk ble satt ut 

i fjor, og det skal ses an litt i løpet av sesongen om det blir nødvendig å gjøre 

noe eller ikke med dette. AnglerID og Perfish er løsninger som benyttes. Det 

skal ses på løsning for å gjøre noen av vannene til å være reproduserende, og 

en kjenner/ekspert som leder for fiskegruppa har kommet i kontakt med blir 

med for å se på muligheter i løpet av vår/sommer 2021. Prisene for fiskekort 

er det samme som tidligere. 
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- Hytteutvalget: Er ikke så satt inn i omfanget enda. Men noe må gjøres på 

Todalshytta, og blant annet senke terrenget på oversiden og lage drenering 

rundt hytta må gjøres. Ønskelig med en gravemaskin inn for å grave ut litt 

rundt den for å eliminere fuktproblemer i hytta. Det er kommet ett spørsmål 

om det kan monteres ett kjøleskap på todalshytta, det er gitt ett tilbud på 

1000,- fra en som Erling kjenner. Telefonnummeret til hytteutleien må endres, 

slik at alle henvendelser går til riktig person i styret. Hyttegruppa må ta stilling 

til hvordan Langevannshytta skal leies ut videre fremover. Per i dag er hytta 

leid ut til Maria S. Nerdal på åremål for 8000,- per år. Kontrakt er signert og 

kopi gis til leder hytteutvalg. 

- Leder kvinnegruppa: Ønsker å arrangere jakt på rådyr for kvinnegruppa. 

Kvinnegruppa med Grethe som leder må sette opp en plan på dette og komme 

med litt datoer og ønsker for dette. Satsningsområdet for NJFF er kvinner i 

jakt, og dette er en positiv sak for Nes JFF. Styret stiller seg positive til dette, 

og gir gjerne tilgang til kvinnegruppa for dette. Styret stiller også opp for å 

bistå med hjelp for organisering av dette. 

- Haglegruppa: Skytetider er satt. Søknad til midler til haglegruppa er i gang. 

Her er det også ett ønske om å fullføre veien frem til C-kasteren rundt hele 

området, slik at det er lettere å plassere ut utstyr. Dette kommer til å koste ca. 

20.000 for materiell, pukk minigraver og en liten dumper, og ca. 120 timer i 

dugnad. Forslaget ble stemt over og ble enstemmig vedtatt.  

- Kasserer: Kommunen har startet med utsending av faktura 4 ganger i året. 

Skaper litt mer arbeid, men det går fint. Kommet en del fakturaer på diverse 

samt noen innbetalinger fra Norsk tipping og Covid-19 midler fra NJFF og 

Sparebankstiftelsen. Thorbjørn må ordne i Brønnøysund registeret de riktige 

dataene. 

- Ønske om å organisere epostløsningene til Nes JFF slik at alle får hver sin 

styret epost i stedet for å benytte sine private løsninger. Dette ser Thorbjørn, 

Ove og Lillian på og får opp å gå. 

- Nestleder: Har ingen saker på dette tidspunktet. 

- Leder: Snakker med Kåre Peder om det som hva som har blitt diskutert. Leder 

informerer om Facebook grupper som vil være aktuelle for alle. De nye 

styremedlemmene samles med leder for en liten «forventningssamtale» Dette 

gjøres fortløpende, og deltagerne avtaler tid for dette. 

 

Møte hevet 

Møtet ble hevet kl. 20.10 av møteleder Thorbjørn.  

 

Referert av: Ove Corneliussen 

 


